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朝陽科技大學
099學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1221
	Course Number
	1221

	授課教師
	陳佑全
	instructor
	,

	中文課名
	電腦軟體應用
	Course Name
	Computer Software Application

	開課單位
	保險金融管理系(四日)二A
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	1. 使學生了解電腦軟體在商業領域的應用範籌及操作方法

2. 能具備電腦軟體在商業領域的應用能力

3. 能具備正確及有效率的使用電腦軟體的態度

4. 能瞭解電腦軟體在其它應用的可能
	Objectives
	1. Enabling students to understand the application scope and operation methods of computer software in commerce. 

2. Having application ability of computer software in commerce. 

3. Having attitude of correctly and efficiently using computer software. 

4. Understanding the application possibilities of computers in other fields.

	教材
	電腦軟體應用乙級檢定學術科 第二版

林文恭研究室

碁峰出版社


	Teaching Materials
	Academic/Crafted Course for the Computer Sofeware Application Proficient Test

	成績評量方式
	期中考(上機考) 30%

期末考(上機考) 40%

平常 30%


	Grading
	Mid-Term Exam 30%

Final Exam 40%

Homework 30%

	教師網頁
	

	教學內容
	第1-3週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組五

第4-6週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組六 

第7-9週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組三 

第10-12週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組四

第13-15週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組一

第16-18週 電腦軟體應用乙級檢定術科題組二
	Syllabus
	Weeks 1-3 Grouped-question 5 for the Computer Software Application Proficient Test

Weeks 4-6 Grouped-question 6 for the Computer Software Application Proficient Test

Weeks 7-9 Grouped-question 3 for the Computer Software Application Proficient Test

Weeks 10-12 Grouped-question 4 for the Computer Software Application Proficient Test

Weeks 13-15 Grouped-question 1 for the Computer Software Application Proficient Test

Weeks 16-18 Grouped-question 2 for the Computer Software Application Proficient Test


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

